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Protokoll 7/12 
 
 
Møte: Bydelsutvalget  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, BU-salen, 

Ekebergveien 243 
 

Møtetid: Torsdag 15. november 2012 kl. 19.00     
Sekretariat: 02 180  
 
 
Møteleder:   Arve Edvardsen (H) 
  
Tilstede: Arve Edvardsen (H) 

Hege Astrup Sannum (H) 
Bjørn Fjellheim (H) 
Kate Hege Nielsen (H) 
Vegard Rooth (H) 
Mona Verdich (H) 
Nina E. Øyen (H) 
Steinar Andersen (A) 
Knut Hedemann (A) 
Anne Marie Donati (A) 
Amy Webber (A) 
Lars Petter Solås (FrP) 
Frode Woldsund (KrF)                   
Ane M. Wigers (V) 
Asbjørn Rueslåtten (SV)                           15 stemmeberettigede til stede 
  

Forfall: 
 

Pia Bergmann (SV) 

Som vara møtte:       Asbjørn Rueslåtten (SV) 
  
I tillegg møtte fra 
administrasjonen: 

  
Tove Heggen Larsen, bydelsdirektør 

 Inge Olav Solli, ass. bydelsdirektør 
  
  
Møtesekretær: Gunn Tove Bjørkli 
 
 
 



 
 
Åpen halvtime: 

- Vegard Kobberdal representerte KFUM. Han viste til saken som behandles i dag 
(sak 151/12) og presenterte innholdet i planforslaget med tegninger. 

 
- Ingvar Hagen representerte Munkerud FAU. I forbindelse med prosjektert 

barnehage på en del av skoletomten på Munkerud er FAU  bekymret for 
trafikkøkningen barnehagen vil medføre på skoleveiene. De jobber derfor for å få en 
trafikkadkomst for barnehagen som gir minst mulig trafikkøkning, d.v.s. 
trafikkadkomst til barnehagen via Munkerudtunet, parkering på den ubebygde tomta 
og gangvei inn til barnehagen. Han anmodet bydelsutvalgets om å støtte dette i 
uttalelse ved offentlig ettersyn. 

 
 
- Gry Slemmen viste til sak om endring av inntaksområder på Nordstrandsplatået 

(sak 135/12) som behandles i dag. Hun uttrykte bekymring rundt konsekvensene av at 
skolegrensene flyttes og barna blir tatt ut av det vante nabolaget. Hun la fram foreldres 
synspunkt rundt dette. 
 

- Erik Kristiansen, Dag Rossmo og to ungdommer representerte Bundefjorden 
seilforening. Det ble vist til saken som behandles i dag (136/12) og orienterte 
nærmere om saken, arbeidet i seilforeningen m.m. De ba om politikernes støtte til 
søknaden om dispensasjon fra reguleringsformålet.  

 
 
 
 

Informasjon:  
- Bydelsdirektør Tove Heggen Larsen viste til eventuelt punktet i BU 18.10.2012 – 

bydelsutvalgets ønske om omvisningstur i bydelen. Hun informerte at plan for dette er 
under arbeid og kommer tilbake med tidspunkt senere. 

 
 
 
 
 
Eventuelt: 

- Hege Astrup Sannum (H) viste til sak 136/12 ad Sundveien 39 og anmodet 
administrasjonen i den forbindelse at det sendes en henvendelse om at skilt som er i 
strid med reguleringsplanen fjernes. 
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Sak 132 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart til møte 
15.11.2012- bydelsutvalget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Innkalling og sakskart til møte 15.11.2012 godkjennes 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Arve Edvardsen (H) fremmet forslag om endring i saksrekkefølgen av hensyn til de 
frammøttes interesse i sakene. Følgende saker behandles først etter sak 132/12: 

1. Sak 136/12 
2. Sak 151/12 
3. Sak 135/12 

Deretter behandles sakene i hht sakskartet, med unntak av at sak144/12 ble behandlet før sak 
143/12 av praktiske hensyn. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med Arve Edvardsens (H) forslag 
til endring i saksrekkefølgen 
 
Vedtak: 
Innkalling og sakskart til møte 15.11.2012 godkjennes med følgende endring i 
saksrekkefølgen: Sak 132, 136, 151, 135/12 behandles først, deretter behandles sakene i hht 
sakskartet. Videre behandles sak 144 før 143/12 av praktiske hensyn. 
 
 
 

Sak 133 /12  Godkjenning av protokoll fra møte 18.10.2012 - 
Bydelsutvalget 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
Protokoll fra møte 18.10.2012 godkjennes 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Protokoll fra møte 18.10.2012 godkjennes 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 134 /12  Avviksrapport September 2012 for Bydel Nordstrand 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i:  
Helse- og sosialkomiteen  
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen  
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen  
Eldrerådet  
Rådet for funksjonshemmede  
Ungdomsrådet  
Bydelsutvalget 
 
Til komiteene: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt  
 
Til rådene:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
 
Til medbestemmelsesutvalget:  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
 
Til bydelsutvalget:  
Avviksrapport pr 30. september 2012 for Bydel Nordstrand godkjennes  
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i:  
Helse- og sosialkomiteen  
Barne-, ungdoms- og kulturkomiteen  
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen  
Eldrerådet  
Rådet for funksjonshemmede  
Ungdomsrådet  
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt  
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt  
 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
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Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt  
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt  
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens behandling/vedtak: 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende forslag til merknad: 
BUK komiteen ønsker igjen å bemerke merforbruket på barnevern, og ber om realisme i 
budsjetteringen for 2013 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med Hege Astrup Sannum (H) 
forslag til merknad 
  
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak som faller inn under komiteens ansvarsområde anbefales 
vedtatt med følgende merknad: 
BUK komiteen ønsker igjen å bemerke merforbruket på barnevern, og ber om realisme i 
budsjetteringen for 2013 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Lars Petter Solås (FrP) viste til BUK-komiteens vedtak og fremmet dette som et forslag til 
vedtak/merknad i bydelsutvalget, som følger: 
Bydelsutvalget ønsker igjen å bemerke merforbruket på barnevern, og ber om realisme i 
budsjetteringen for 2013 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punkt 1 
Lars Petter Solås (FrP) tilleggsforslag, som er BUK-komiteens vedtak, ble enstemmig vedtatt, 
punkt 2.  
 
Vedtak: 
1. Avviksrapport pr 30. september 2012 for Bydel Nordstrand godkjennes  
2. Bydelsutvalget ønsker igjen å bemerke merforbruket på barnevern, og ber om realisme i  

budsjetteringen for 2013 
 
 

Sak 135 /12  Endring av inntaksområder på Nordstrandplatået - 
høring 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Ungdomsrådet 
- Komite for barn, ungdom og kultur 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel (for det som gjelder skoleveier) 
- Bydelsutvalget 



 
Til komiteer og råd:  

1. Bydelsutvalget anmoder om at det i størst mulig grad tas hensyn til at søsken får gå på 
samme skole der det er et ønske. 

2. Bydelsutvalget ønsker er rask avklaring på endringene slik at barn og foresatte i størst 
mulig grad får anledning til å forberede seg på en endring av skoleplass. 

 
Spesielt for BMS-komiteen: 

3. Bydel Nordstrand har mange smale veier uten fortau og stor gjennomgangstrafikk.   
      Bydelsutvalget forutsetter at det i planlegging av inntaktsområder legges vekt på at 

barna får en trygg skolevei. 
 
Til bydelsutvalget:  

1. Bydelsutvalget anmoder om at det i størst mulig grad tas hensyn til at søsken får gå   
på samme skole der det er et ønske. 

2. Bydelsutvalget ønsker er rask avklaring på endringene slik at barn og foresatte i størst 
mulig grad får anledning til å forberede seg på en endring av skoleplass. 

3. Bydel Nordstrand har mange smale veier uten fortau og stor gjennomgangstrafikk.   
Bydelsutvalget forutsetter at det i planlegging av inntaktsområder legges vekt på at  
barna får en trygg skolevei. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Ungdomsrådet 
- Komite for barn, ungdom og kultur 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel (for det som gjelder skoleveier) 
- Bydelsutvalget 

 
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak i bydelsutvalget anbefales 
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens behandling/vedtak 
Mottatt brev fra beboere som ønsker å beholde nåværende skoletilhørighet ble omdelt. 
 
Amy Webber (A) fremmet følgende tilleggsforslag i to punkter: 
1. BUK anmoder om at det ikke gjøres endringer i skolegrensene på Nordstrandsplatået, men 
at kapasitetsutfordringene løses ved å sette opp midlertidige skolebygg. 
2. BUK forutsetter at Oslo kommune  sikrer trygge skoleveier gjennom en omfattende 
gjennomgang av trafikkreguleringen i bydelen. 
 
Hege Astrup Sannums (H) fremmet tilleggsforslag til nytt punkt 1:  
1. BUK ønsker at man unngår kortvarige flyttinger av skolegrenser, og at 
kapasitetsutfordringer i utbyggingsperioden heller løses med midlertidige skolebygg innenfor 
de opprinnelige skolegrensene. 
 
Hege Astrup Sannums (H) fremmet tilleggsforslag til nytt punkt 4:  
4. BUK anbefaler at inntakssonene for bydelens skoler i randsonen, vurderes på nytt, med 
hensikt om eventuell utvidelse for å sikre langsiktige og forutsigbare skolegrenser i størst 
mulig grad. Langsiktighet kan i enkelte tilfeller veie tyngre enn skoleveiens lengde. 
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Amy Webber (A) fremmet tilleggsforslag til nytt punkt 6: 
6. Ved planlegging av nye skolebygg må det satses på bygg som er fleksible med tanke på 
kapasitet 
 
Espen A. Hasle (KrF) fremmet følgende forslag til merknad: 
”BUK-komiteen anbefaler at innspillet følges opp i Bydel Nordstrands høringsuttalelse.” 
 
Votering: 
Punkt 1: Amy Webbers (A) tilleggsforslag til punkt 1 fikk 1 stemme (1 A ) og falt. 
              6 stemte mot: (3 H, 1 KrF, 1 FrP, 1 SV) 
Punkt 1: Hege Astrup Sannums (H) tilleggsforslag til nytt punkt 1, ble enstemmig vedtatt 
Punkt 2: Amy Webbers (A) forslag til punkt 2 fikk 2 stemmer (1 A, 1 SV) og falt.  
              5 stemte i mot, (3 H, 1 KrF, 1 FrP) 
Punkt 2 og 3:  Bydelsdirektørens forslag til vedtak punkt 1 og 2, ble enstemmig vedtatt som  

punkt 2 og 3 
Punkt 4: Hege Astrup Sannums (H) tilleggsforslag til punkt 4 ble enstemmig vedtatt 
Punkt 5: Bydelsdirektørens forslag, punkt 3, til BMS-komiteen, ble enstemmig vedtatt som 

punkt 5 
Punkt 6: Amy Webbers (A) tilleggsforslag til nytt punkt 6, ble enstemmig vedtatt 
Merknad: Espen A. Hasles (KrF) forslag til merknad ble enstemmig vedtatt      
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 

1. BUK ønsker at man unngår kortvarige flyttinger av skolegrenser, og at 
kapasitetsutfordringer i utbyggingsperioden heller løses med midlertidige skolebygg 
innenfor de opprinnelige skolegrensene. 

2. Bydelsutvalget anmoder om at det i størst mulig grad tas hensyn til at søsken får gå på 
samme skole der det er et ønske. 

3. Bydelsutvalget ønsker en rask avklaring på endringene slik at barn og foresatte i størst 
mulig grad får anledning til å forberede seg på en endring av skoleplass. 

4. BUK anbefaler at inntakssonene for bydelens skoler i randsonen, vurderes på nytt, med 
hensikt om eventuell utvidelse for å sikre langsiktige og forutsigbare skolegrenser i 
størst mulig grad. Langsiktighet kan i enkelte tilfeller veie tyngre enn skoleveiens 
lengde. 

              5.  Bydel Nordstrand har mange smale veier uten fortau og stor gjennomgangstrafikk. 
          Bydelsutvalget forutsetter at det i planlegging av inntaksområder legges vekt på at       

barna får en trygg skolevei. 
6. Ved planlegging av nye skolebygg må det satses på bygg som er fleksible med tanke på 

kapasitet 
          Merknad:  
          BUK-komiteen anbefaler at innspillet følges opp i Bydel Nordstrands høringsuttalelse 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens behandling/vedtak: 
Bjørn Fjellheim (H) fremmet alternativt forslag til bydelsdirektørens punkt 3, som følger 
(understrekede ord er tillegg): 
3. Bydel Nordstrand har mange smale veier uten fortau, hvor det er stor 
gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget forutsetter at det i planlegging av inntaksområder 
legges vekt på at barna også får en trygg skolevei.  
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punkt 1 og 2. 
Bjørn Fjellheims (H) alternative forslag til punkt 3, ble enstemmig vedtatt 
 
 



Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
BMS-komiteens innstilling overfor bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget anmoder om at det i størst mulig grad tas hensyn til at søsken får gå på  
samme skole der det er et ønske. 

2. Bydelsutvalget ønsker er rask avklaring på endringene slik at barn og foresatte i størst 
mulig grad får anledning til å forberede seg på en endring av skoleplass. 

      3.   Bydel Nordstrand har mange smale veier uten fortau, hvor det er stor   
gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget forutsetter at det i planlegging av 
inntaksområder legges vekt på at barna også får en trygg skolevei.  

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H), leder av BMS-komiteen og Lars Petter Solås (FrP), leder av  
BUK-komiteen, fremmet følgende fellesforslag: 

- BUK-komiteens vedtak, punktene 1, 2, 3 og 4 foreslås vedtatt som de samme punkter 
- BMS komiteens vedtak punkt 3 foreslås vedtatt som punkt 5 
- BUK-komiteens punkt 6 foreslås strøket 
- BUK-komiteens merknad foreslås strøket 

 
Votering: 
Bjørn Fjellheim (H) og Lars Petter Solås (FrP) fellesforslag til 5 punkter ble enstemmig 
vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget ønsker at man unngår kortvarige flyttinger av skolegrenser, og at 
kapasitetsutfordringer i utbyggingsperioden heller løses med midlertidige skolebygg 
innenfor de opprinnelige skolegrensene. 

2. Bydelsutvalget anmoder om at det i størst mulig grad tas hensyn til at søsken får gå 
på samme skole der det er et ønske. 

3. Bydelsutvalget ønsker en rask avklaring på endringene slik at barn og foresatte i 
størst mulig grad får anledning til å forberede seg på en endring av skoleplass. 

4. Bydelsutvalget anbefaler at inntakssonene for bydelens skoler i randsonen, vurderes 
på nytt, med hensikt om eventuell utvidelse for å sikre langsiktige og forutsigbare 
skolegrenser i størst mulig grad. Langsiktighet kan i enkelte tilfeller veie tyngre enn 
skoleveiens lengde. 

    5.   Bydel Nordstrand har mange smale veier uten fortau, hvor det er stor    
gjennomgangstrafikk. Bydelsutvalget forutsetter at det i planlegging av  
inntaksområder legges vekt på at barna også får en trygg skolevei.  

 
 
 

Sak 136 /12  Byggesak til uttalelse - Sundveien 39 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
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Til bydelsutvalget:  

1. Bydelsutvalget mener at eiendom 196/8 bør skjøttes og forvaltes i tråd med 
reguleringsformålet, som er delvis friområde, delvis naturvernområde. 

2. Eiendommen bør ryddes og settes i en slik stand at det ikke er noen tvil om at 
eiendommen er til fri bruk for publikum. 

3. I den grad det skal være installasjoner på eiendommen, bør dette være forbeholdt 
aktiviteter som er for barn og unge. En slik eventuell rett til plassering og bruk av 
installasjoner bør være regulert av en tydelig avtale som anviser hvor installasjoner 
og utstyr kan hensettes. 

4. Det bør skiltes slik at publikum opplyses om dette området, men likevel slik at ingen – 
med unntak av funksjonshemmede – kjører bil inn til området.  

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling/vedtak: 
Arve Edvardsen (H) fremmet følgende tilleggsforslag, punkt 2.: 
2. Arbeidsutvalget anmoder BMS-komiteen å foreta en befaring i forkant av møtet 
Votering: 
Arve Edvardsens (H) tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
1. Saken behandles i: 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

2. Arbeidsutvalget anmoder BMS-komiteen å foreta en befaring i forkant av møtet 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens behandling/vedtak: 
Komiteen drøftet seg frem til et felles alternativt forslag på 5 punkter, som ble en 
omarbeidelse og utvidelse av bydelsdirektørens innstilling, som følger: 

1. Bydelsutvalget støtter seilforeningens (BSF) søknad om dispensasjon fra 
reguleringsformålet med hensyn til plassering av jollestativ på eiendom 196/8. 

2. Bydelsutvalget mener at eiendom 196/8 for øvrig bør skjøttes og forvaltes i tråd med 
reguleringsformålet, som delvis friområde, delvis naturvernområde. 

3. Eiendommen skal holdes ryddig og fremstå slik at det ikke er tvil om at eiendommen 
er til allmenn benyttelse, samtidig som det skal tilrettelegges for at foreningens 
virksomhet skal fortsette. 

4. I den grad det skal være installasjoner på eiendommen – installasjoner som er 
nødvendige for at seilforeningen skal opprettholde sin nåværende aktivitet – bør dette 
være forbeholdt aktiviteter som er for barn og unge. En slik eventuell rett til 
plassering og bruk av installasjoner bør være regulert av en tydelig avtale som 
anviser hvor installasjoner og utstyr kan hensettes. 

5.    Det bør skiltes slik at publikum opplyses om området, men likevel slik at ingen – med    
unntak av funksjonshemmede – kjører bil inn til området. 

Votering: 
BMS-komiteens alternative fellesforslag på 5 punkter ble enstemmig vedtatt  
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
BMS-komiteen innstilling overfor bydelsutvalget: 

1. Bydelsutvalget støtter seilforeningens (BSF) søknad om dispensasjon fra 
reguleringsformålet med hensyn til plassering av jollestativ på eiendom 196/8. 

2. Bydelsutvalget mener at eiendom 196/8 for øvrig bør skjøttes og forvaltes i tråd med 
reguleringsformålet, som delvis friområde, delvis naturvernområde. 



3. Eiendommen skal holdes ryddig og fremstå slik at det ikke er tvil om at eiendommen 
er til allmenn benyttelse, samtidig som det skal tilrettelegges for at foreningens 
virksomhet skal fortsette. 

4. I den grad det skal være installasjoner på eiendommen – installasjoner som er 
nødvendige for at seilforeningen skal opprettholde sin nåværende aktivitet – bør dette 
være forbeholdt aktiviteter som er for barn og unge. En slik eventuell rett til 
plassering og bruk av installasjoner bør være regulert av en tydelig avtale som 
anviser hvor installasjoner og utstyr kan hensettes. 

5. Det bør skiltes slik at publikum opplyses om området, men likevel slik at ingen – med    
unntak av funksjonshemmede – kjører bil inn til området. 

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Bjørn Fjellheim (H) viste til BMS-komiteen vedtak og fremmet dette som et forslag til vedtak 
i bydelsutvalget, med følgende tilleggsforslag til punktene 1 og 5 (tilleggene understreket): 

1. Bydelsutvalget støtter seilforeningens (BSF) søknad om dispensasjon fra 
reguleringsformålet med hensyn til plassering av jollestativ og container med 
tørkestativ på eiendom 196/8. 

 
5.  Det bør skiltes slik at publikum opplyses om området, men likevel slik at ingen – med     

unntak av funksjonshemmede og kjøring av utstyr til aktivitetene – kjører bil inn til 
området. 

 
Votering: 
Bjørn Fjellheims (H) forslag (BUK-komiteens vedtak) ble enstemmig vedtatt med to 
tilleggsforslag til punktene 1 og 5  
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget støtter seilforeningens (BSF) søknad om dispensasjon fra 
reguleringsformålet med hensyn til plassering av jollestativ og container med 
tørkestativ på eiendom 196/8. 

2. Bydelsutvalget mener at eiendom 196/8 for øvrig bør skjøttes og forvaltes i tråd med 
reguleringsformålet, som delvis friområde, delvis naturvernområde. 

3. Eiendommen skal holdes ryddig og fremstå slik at det ikke er tvil om at eiendommen 
er til allmenn benyttelse, samtidig som det skal tilrettelegges for at foreningens 
virksomhet skal fortsette. 

4. I den grad det skal være installasjoner på eiendommen – installasjoner som er 
nødvendige for at seilforeningen skal opprettholde sin nåværende aktivitet – bør 
dette være forbeholdt aktiviteter som er for barn og unge. En slik eventuell rett til 
plassering og bruk av installasjoner bør være regulert av en tydelig avtale som 
anviser hvor installasjoner og utstyr kan hensettes. 

5.  Det bør skiltes slik at publikum opplyses om området, men likevel slik at ingen – med     
unntak av funksjonshemmede og kjøring av utstyr til aktivitetene – kjører bil inn til 
området. 
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Sak 137 /12  Lambertseter natur- og aktivitetspark - en møteplass i 
bydelen 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Ungdomsrådet 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Barn, ungdom og kultur komite 
- Bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydelsutvalget ser planene om en aktivitetspark/møteplass på Lambertseter som et 
positivt tiltak som bør gjennomføres i tråd med intensjonene i det fremlagte 
skisseforslaget. 

2) Det må sikres at området holdes ryddig og fritt for søppel, og at fremtidige 
driftsutgifter blir så små som mulig. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Ungdomsrådet 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Barn, ungdom og kultur komite 

      -     Bydelsutvalget 
 
Ungdomsrådets behandling/vedtak: 
Ungdomsrådet hadde følgende merknad: 
Ungdomsrådet ser svært positivt på planene, men håper at området får en ungdomsprofil på 
sikt med skatepark. 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med ungdomsrådets merknad  
Ungdomsrådets vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak anbefales med følgende merknad: 
Ungdomsrådet ser svært positivt på planene, men håper at området får en ungdomsprofil på 
sikt med skatepark. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens behandling/vedtak: 
Pia Farstad (H) fremmet følgende endringsforslag til vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalgets punkt 2 strykes 
 
 
 



Votering: 
Punkt 1: Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
Punkt 2: Pia Farstads (H) endringsforslag ble vedtatt med 6 stemmer, som følger:  
              6 for : 2 H,1 A, 1 SV, 1 KrF, 1 FrP 
              1 mot: 1 H 
Barn,- ungdom- og kulturkomiteens vedtak: 
BUK komiteens innstilling overfor bydelsutvalget: 

1) Bydelsutvalget ser planene om en aktivitetspark/møteplass på Lambertseter som et 
positivt tiltak som bør gjennomføres i tråd med intensjonene i det fremlagte 
skisseforslaget. 

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Lars Petter Solås (FrP) viste til BUK-komiteens vedtak, bydelsdirektørens forslag punkt 2 
strykes, og fremmet dette som forslag til vedtak i bydelsutvalget 
 
Knut Hedemann (A) fremmet følgende forslag: Bydelsdirektørens forslag, punkt 1 og 2 
vedtas 
 
Votering: 
Ved alternativ votering, ble Knut Hedemanns (A) forslag, bydelsdirektørens punkt 1 og 2, 
vedtatt med 9 stemmer (4 A, 1 SV, 1 KrF, 1 V, 2 H)  
Lars Petter Solås (FrP) forslag, BUK-komiteens vedtak, fikk 6 stemmer (5 H, 1 FrP) og falt 
 
Vedtak: 

1) Bydelsutvalget ser planene om en aktivitetspark/møteplass på Lambertseter som et 
positivt tiltak som bør gjennomføres i tråd med intensjonene i det fremlagte 
skisseforslaget. 

2) Det må sikres at området holdes ryddig og fritt for søppel, og at fremtidige 
driftsutgifter blir så små som mulig. 

 
 
 

Sak 138 /12  Von Øtkens vei 8 - varsel om oppstart av planarbeid 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- Bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydelsutvalget anser at begge de to foreliggende alternativene er uproblematiske i 
forhold til Nordstrandskråningens landskapsprofil. 

2) Atkomst til eiendommen må sikres på en måte som er både juridisk, estetisk og 
trafikalt tilfredsstillende. 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 

- Eldrerådet 
- Rådet for funksjonshemmede 
- Komite for byutvikling, miljø og samferdsel 

      -     Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1) Bydelsutvalget anser at begge de to foreliggende alternativene er uproblematiske i    
forhold til Nordstrandskråningens landskapsprofil. 

  2)  Atkomst til eiendommen må sikres på en måte som er både juridisk, estetisk og trafikalt  
tilfredsstillende. 

 
 
 
 

Sak 139 /12  Ekebergveien 191 B - planinitiativ for detaljregulering 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget ser positivt på planforslaget . 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
 



BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget ser positivt på planforslaget  
 
 
 

Sak 140 /12  Nordstrandveien 125 - bydelsutvalget ønsker å følge 
opp saken 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
1. Utkastene til brev til PBE og EBY kan sendes.  
2.  Saken tas til orientering av: 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Til komiteer og råd:  
Vedtaket i arbeidsutvalget og utkastene til brev tas til orientering. 
 
Til bydelsutvalget:  
Vedtaket i arbeidsutvalget og utkastene til brev tas til orientering. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
1. Utkastene til brev til PBE og EBY kan sendes.  
2.  Saken tas til orientering av: 

- komite for byutvikling, miljø og samferdsel 
- bydelsutvalget 

 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Vedtaket i arbeidsutvalget og utkastene til brev tas til orientering. 

 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Vedtaket i arbeidsutvalget og utkastene til brev tas til orientering. 
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Sak 141 /12  Uttalelse om påbygg - Birgitte Hammers vei 21 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i komite for byutvikling, miljø og samferdsel og bydelsutvalget. 
 
Til komiteer og råd:  
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand har ingen innvendinger mot foreslått påbygg på 
eksisterende garasje i Birgitte Hammers vei 21, forutsatt at ingen del av påbygget inkl gesims 
kommer nærmere tomtegrensen enn 1 meter. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i komite for byutvikling, miljø og samferdsel og bydelsutvalget. 
 
Byutviklings,- miljø- og samferdselskomiteens vedtak: 
Den innstillingen som legges frem for bydelsutvalget, anbefales vedtatt. 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand har ingen innvendinger mot foreslått påbygg på 
eksisterende garasje i Birgitte Hammers vei 21, forutsatt at ingen del av påbygget inkl 
gesims kommer nærmere tomtegrensen enn 1 meter. 
 
 
 

Sak 142 /12  Boligbehovsplan for Oslo kommune 2013 - 2016 - 
bydelsutvalgenes uttalelser 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken sendes til behandling i: 

Helse- og sosialkomite 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
 



Til bydelsutvalget:  
Boligbehovsplanen for Oslo kommune 2013-2016 tas til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken sendes til behandling i: 

 Helse- og sosialkomite 
 Bydelsutvalget 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling/vedtak: 
Knut Hedemann (A) fremmet forslag tilleggspunkt 2, som følger: 
2. Partiene vil vurdere å legge fram uttalelse i saken under BU 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punkt 1 
Knut Hedemanns (A) forslag til punkt 2 ble enstemmig vedtatt 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
1. Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalget anbefales vedtatt  
2. Partiene vil vurdere å legge fram uttalelse i saken under BU 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Arve Edvardsen (H) fremmet følgende forslag, punkt 1, 2 og 3: 
Bydelsutvalget er i utgangspunktet enige i de foreslåtte strategiene for perioden 2013-2016. 

 1.  Vi ser spesielt behovet for økt gjennomstrømning i den eksisterende boligmassen og 
etterlyser noen mer konkrete og virkningsfulle tiltak utover det som er beskrevet i planen.   

 2.Bydelsutvalget er enig i prinsippet om spredning av boligmassen, men vil samtidig peke på 
behovet for lokalisering av brukere med særlig lav sosial funksjon i boområder som er egnet 
til dette.  

 3.  Endelig vil bydelsutvalget peke på behovet for et større samarbeid med hjemmekommune 
for tilflyttende brukere uten fast arbeid eller i utdannelse slik at alternativet med boligtilbud i 
hjemmekommunen også blir vurdert. 
Knut Hedemann (A) fremmet følgende forslag til 6 punkter som følger 
 

1. Boligbehovsplanen for Oslo kommune tas til orientering med følgende tilleggspunkter): 

2.  Bydelsutvalget kan ikke være enig i at en boligbehovsplan med et angitt behov for ca  
2600 boliger ikke har en målsetning om når dette behovet planlegges dekket. 

3. Bydelsutvalget mener at kommunen må satse mer penger på  vedlikehold/istandsetting  
og ombygging av eksisterende kommunal boligmasse slik at dette bidrar til å gi flere 
boliger til funksjonshemmede og vanskeligstilte. 

4. Bydelsutvalget mener at Oslo kommune må vurdere investeringsrammene for 
kommunale boliger for vanskeligstilte og funksjonshemmede når den foreslåtte 
økningen ikke dekker det fastslåtte behovet frem til 2016. Det må bygges flere boliger 
til denne gruppen. 

5. Bydelsutvalget mener strategien om å dekke store deler av boligbehovet for 
vanskeligstilte og funksjonshemmede ved å skaffe boliger i det ordinære 
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boligmarkedet ikke er uten problemer.  Denne strategien vil kunne øke presset i 
markedet og bidra til ytterligere prisoppgang og i tillegg skape større vansker for 
førstegangskjøpere. 

6. Bydelsutvalget ber om at behovet for omsorgsboliger tas inn i boligbehovsplanen ved 
første gangs rullering. 

Votering: 
Arve Edvardsens (H) forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, punktene1, 2 og 3 
 
Det ble votert over Knut Hedemanns (A) forslag til 6 punkter som følger: 
Punkt 1 ble enstemmig vedtatt strøket 
Punkt 2 fikk 6 stemmer og falt (4 A, 1 SV, 1 H). 9 stemte i mot (6 H, 1 FrP, 1 KrF, 1 V) 
Punkt 3 ble vedtatt med 14 stemmer som punkt 4 (4 A, 1 SV, 6 H, 1 FrP, 1 V, 1 KrF).  
             1 (H) stemte i mot 
Punkt 4 fikk 7 stemmer og falt (4 A, 1 SV, 1 V, 1 KrF). 8 stemte i mot (7 H, 1 FrP) 
Punkt 5 fikk 5 stemmer og falt (4 A, 1 SV). 10 stemte i mot (7 H, 1 FrP, 1 V, 1 KrF) 
Punkt 6 ble enstemmig vedtatt som punkt 5 
 
Vedtak: 
 1.  Vi ser spesielt behovet for økt gjennomstrømning i den eksisterende boligmassen og 

etterlyser noen mer konkrete og virkningsfulle tiltak utover det som er beskrevet i planen 
 
 2. Bydelsutvalget er enig i prinsippet om spredning av boligmassen, men vil samtidig peke 

på behovet for lokalisering av brukere med særlig lav sosial funksjon i boområder som 
er egnet til dette. 

 

 3. Endelig vil bydelsutvalget peke på behovet for et større samarbeid med 
hjemmekommune for tilflyttende brukere uten fast arbeid eller i utdannelse slik at 
alternativet med boligtilbud i hjemmekommunen også blir vurdert. 

 4. Bydelsutvalget mener at kommunen må satse mer penger på vedlikehold/istandsetting  
og ombygging av eksisterende kommunal boligmasse slik at dette bidrar til å gi flere 
boliger til funksjonshemmede og vanskeligstilte. 

5. Bydelsutvalget ber om at behovet for omsorgsboliger tas inn i boligbehovsplanen ved 
første gangs rullering. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 



Sak 143 /12  Supplement til driftsstyrer ved kommunalt drevne 
sykehjem i Bydel Nordstrand - innstilling av 
representanter 2012-2013 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til bydelsutvalget:  
1. Bydelsutvalget tar til etterretning brev av 27.09.2012 fra byrådsavdelingen for eldre og 

sosiale tjenester – tolkning av reglement for kommunalt drevne sykehjem. I henhold til 
dette innstilles overfor byråden for eldre og sosiale tjenester nye representanter og 
vararepresentanter i driftsstyrene som erstatter de oppnevnte som berøres av det endrede 
reglementet, som følger: 

 
     Nordseterhjemmet: 
     Fast representant som erstatter Ingeborg Midttun (H): …………………………… 
     Vararepresentant som erstatter Amy Webber (A):…………………………………….. 
 
     Ryenhjemmet: 
     Fast representant som erstatter Kari Schou (FrP):……………………………………… 
     Vararepresentant som erstatter Sissel Rimehaug Weydahl (KrF):…………………….. 
 
    Midtåsenhjemmet: 
    Vararepresentant som erstatter Peter R. Myklebust (A):……………………………….. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Saken behandles kun i bydelsutvalget 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet forslag om at Ingeborg Midttun (H) fortsetter i driftstyret 
ved Nordseterhjemmet. Det velges på grunn av dette en ny representant som hennes erstatter i 
Tilsynsutvalg 2, sak 144/12, nytt punkt 2. 
 
Knut Hedemann (A) fremmet følgende forslag til representanter for A: 
Nordseterhjemmet, fast representant: Sissel Ribland (A) 
Midtåsenhjemmet, vararepresentant: Asbjørg Javnes Lyngtveit (A) 
 
Frode Woldsund (KrF) fremmet følgende forslag til representant: 
Ryenhjemmet – vararepresentant: Grethe Torvik (KrF) 
 
Lars Petter Solås (FrP) ba om utsettelse av valg til fast representant ved Ryenhjemmet for 
FrP. Arve Edvardsen (H) foreslo at valget utsettes til førstkommende arbeidsutvalg, som 
delegeres til å fatte vedtak i saken. 
 
Votering: 
De forslagene til representanter som ble fremmet av Hege Astrup Sannum (H),  
Knut Hedemann (A) og Frode Woldsund (KrF) ble enstemmig vedtatt 
Valg av fast representant ved Ryenhjemmet for FrP ble enstemmig vedtatt utsatt til AU 
3.12.2012, som delegeres til å fatte vedtak i saken 
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Vedtak: 
1. Bydelsutvalget tar til etterretning brev av 27.09.2012 fra byrådsavdelingen for eldre og 

sosiale tjenester – tolkning av reglement for kommunalt drevne sykehjem. I henhold til 
dette innstilles overfor byråden for eldre og sosiale tjenester nye representanter og 
vararepresentanter i driftsstyrene som erstatter de oppnevnte som berøres av det 
endrede reglementet, som følger: 

 
     Nordseterhjemmet: 
     Fast representant som erstatter Ingeborg Midttun (H): Ingeborg Midttun (H) fortsetter 
     Vararepresentant som erstatter Amy Webber (A): Sissel Ribland (A) 
 
     Ryenhjemmet: 
     Fast representant som erstatter Kari Schou (FrP):Valg utsettes og behandles i AU 

3.12.2012 etter delegert fullmakt fra bydelsutvalget  
     Vararepresentant som erstatter Sissel Rimehaug Weydahl (KrF): Grethe Torvik (KrF) 
 
    Midtåsenhjemmet: 
    Vararepresentant som erstatter Peter R. Myklebust (A): Asbjørg Javnes Lyngtveit (A) 
 
 
 

Sak 144 /12  Valg av leder for tilsynsutvalg 1 - Nordseterhjemmet og 
Bekkelagshjemmet 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Sakens sendes til behandling i: 
Bydelsutvalget 
 
Til bydelsutvalget:  

1. Som leder av tilsynsutvalg 1 – Nordseterhjemmet og Bekkelagshjemmet - erstattes  
            Ulf Stigen (FrP) for perioden 1.11.2012 – 31.10.2013 med følgende  

representant:………………. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets behandling/vedtak: 
Ulf Stigens (FrP) fremmet følgende forslag til leder av tilsynsutvalg 1: 
Gunnar Rolland (FrP) 
Liv Lønnum (FrP) forsetter som vara i hht valg 17.11.2011  
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt  
Ulf Stigens (FrP) forslag til leder av tilsynsutvalg 1 legges fram som enstemmig innstilling for 
bydelsutvalget 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
1. Sakens sendes til behandling i: 
    Bydelsutvalget 
2. Arbeidsutvalgets innstilling til leder av tilsynsutvalg 1: Gunnar Rolland (FrP) 
 



 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Lars Petter Solår (FrP) fremmet følgende forslag som leder av tilsynsutvalg 1: 
Gunnar Rolland (FrP) 
 
I sak 143/12 ble Ingeborg Midttun (H) enstemmig valgt til å fortsette som fast representant i 
driftstyret ved Nordseterhjemmet. Ny representant velges som varamedlem i Tilsynsutvalg 2, 
nytt punkt 2. 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet forslag til følgende representant i Tilsynsutvalg 2:  
Tove Utne (H) 
 
Votering: 
Lars Petter Solås (FrP) forslag til leder av tilsynsutvalg 1 ble enstemmig vedtatt 
Hege Astrup Sannums (H) forslag til vararepresentant i Tilsynsutvalg 2, ble enstemmig 
vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Som leder av tilsynsutvalg 1 – Nordseterhjemmet og Bekkelagshjemmet - erstattes  
            Ulf Stigen (FrP) for perioden 1.11.2012 – 31.10.2013 med følgende representant: 

Gunnar Rolland (FrP) 
      2.  Som varamedlem i Tilsynsutvalg 2 erstattes Ingeborg Midttun (H) med følgende      

representant: Tove Utne (H) 
 
 

Sak 145 /12  Tilsynsrapport Bekkelagshjemmet 21.5.2012- anmeldt 
tilsyn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Bekkelagshjemmet 21.5.2012 til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
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Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Bekkelagshjemmet 21.5.2012 til 
orientering 
 
 
 

Sak 146 /12  Tilsynsrapport ved Nordseterhjemmet 21.5.2012 - 
anmeldt tilsyn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Nordseterhjemmet 21.05.2012 til orientering 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 



Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens behandling/vedtak: 
HS-komiteen fremmet følgende fellesforslag til merknad: 
Helse- og sosialkomiteen mener at det er vesentlig å tilrettelegge dobbeltrommene på en mest 
hensiktsmessig måte for å fremme brukernes trivsel og privatliv 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt med fellesforslaget til merknad 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt med følgende merknad: 
Helse- og sosialkomiteen mener at det er vesentlig å tilrettelegge dobbeltrommene på en mest 
hensiktsmessig måte for å fremme brukernes trivsel og privatliv 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Knut Hedemann (A) viste til HS-komiteens vedtak og fremmet dette som et forslag til vedtak 
i bydelsutvalget. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak med Knut Hedemanns (A) tilleggsforslag (HS-komiteens 
vedtak) ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget tar rapport fra anmeldt tilsyn ved Nordseterhjemmet 21.05.2012 til 
orientering med følgende merknad: 

            Bydelsutvalget mener at det er vesentlig å tilrettelegge dobbeltrommene på en mest 
hensiktsmessig måte for å fremme brukernes trivsel og privatliv 

 

Sak 147 /12  Tilsynsrapport ved Ryenhjemmet 27.8.2012- uanmeldt 
tilsyn 

 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til arbeidsutvalget:  
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Til komiteer og råd:  
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Til bydelsutvalget:  
Bydelsutvalget tar rapport fra uanmeldt tilsyn ved Ryenhjemmet 27.08.2012 til orientering 
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VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
 
Arbeidsutvalgets vedtak: 
Saken behandles i: 
Helse- og sosialkomite 
Eldrerådet 
Rådet for funksjonshemmede 
Bydelsutvalget 
 
Eldrerådets vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Rådet for funksjonshemmedes vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
Helse- og sosialkomiteens vedtak: 
Bydelsdirektørens innstilling overfor bydelsutvalget anbefales vedtatt 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport fra uanmeldt tilsyn ved Ryenhjemmet 27.08.2012 til orientering 
 
 
 
 

Sak 148 /12  Årsmelding og regnskap fra Simensbråten - Ekeberg 
seniorsenter for 2011 

 
Saken utgår: 
 
Arbeidsutvalgets vedtak 3.12.2012: 
Protokoll fra møte 29.10.2012 godkjennes med følgende endring: 
AU-sak 125/12 og BU-sak 148/12 utgår da den har vært behandlet tidligere som AU sak 
89/12 og BU-sak 101/12 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 149 /12  Protokoller til orientering 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 

Protokoller tas til orientering 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Ingen forslag fremmet 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Protokoller tas til orientering 
 
 
 
 
 

Sak 150 /12  Lambertseter flerbrukshall - prosjektering og fremdrift 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til bydelsutvalget:  
Det fremlagte forslaget til brev til byråden for miljø og samferdsel vedtas. 
 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Saken behandles kun i bydelsutvalget 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Det ble enighet om justering i forslag til brev til byråden for miljø og samferdsel 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak, med bydelsutvalgets justering, ble enstemmig vedtatt 
 
Vedtak: 
Det fremlagte forslaget til brev til byråden for miljø og samferdsel vedtas med en justering 
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Sak 151 /12  Ekebergveien 109 (KFUM) - planinitiativ 
 
BYDELSDIREKTØRENS FORSLAG TIL VEDTAK 
 
Til bydelsutvalget:  

1) Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand stiller seg kritisk til innholdet i planinitiativet og til 
prosessen som sådan, og anbefaler at planinitiativet ikke blir videreført. 

2) Bydelsutvalget beklager at det legges opp til en punktregulering av Ekebergsletta. 
3) Bydelsutvalget foreslår at ulike planinitiativ sees i en større sammenheng, slik at de 

overordnede målene for den opprinnelige planen overholdes. Det omsøkte arealet er 
regulert til friareale, til beste for byens befolkning. 

4) Bydelsutvalget vil minne om vedtak i sak 127/08, der bydelsutvalget avviste planer om 
nybygg og frittliggende installasjoner på Ekebergsletta. 

5) Bydelsutvalget vil gi uttrykk for skepsis til ytterligere, frittliggende bygningsanlegg på 
Ekebergsletta. Dette bryter med prinsippet om at arealene skal være mest mulig fritt 
for kunstige bygningsmessige inngrep.  

6) Bydelsutvalget viser til at planinitiativet beskriver nytt bygningsanlegg i tilknytning til 
tribunearealet i hele fire etasjer samt underetasje. Dette vil være i strid i 
bydelsutvalgets klare mening om å bevare områdets åpne karakter. 

7) De ulike arealene på sletta bør i utgangspunktet være tilgjengelig for hele 
befolkningen, noe dagens inngjerding av kunstgressbanene er til hinder for. 

8) Bydelsutvalget stiller seg avvisende til at det skal etableres boliger i noen form på den 
aktuelle eiendommen.  

9) Bydelsutvalget vil ellers påpeke at det er en faktafeil når notat fra Sjåtil & Fornæss 
opplyser at eiendom 151/335 eies av KFUM. Matrikkelopplysninger viser at 
eiendommen eies av Oslo kommune og er festet av KFUM. 

 
VEDTAK I KOMITEER, RÅD OG UTVALG 
Saken behandles kun i bydelsutvalget 
 
BYDELSUTVALGETS BEHANDLING 
Hege Astrup Sannum (H) fremmet følgende endringsforslag:  
Bydelsdirektørens punkt 2 strykes 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt, med endringsforslaget fra 
Hege Astrup Sannum (H): Punkt 2 strykes slik at det gjenstår 8 punkter, som følger: 
 
 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget i Bydel Nordstrand stiller seg kritisk til innholdet i planinitiativet og 
til prosessen som sådan, og anbefaler at planinitiativet ikke blir videreført. 

2. Bydelsutvalget foreslår at ulike planinitiativ sees i en større sammenheng, slik at de 
overordnede målene for den opprinnelige planen overholdes. Det omsøkte arealet er 
regulert til friareale, til beste for byens befolkning. 

3. Bydelsutvalget vil minne om vedtak i sak 127/08, der bydelsutvalget avviste planer 
om nybygg og frittliggende installasjoner på Ekebergsletta. 

4. Bydelsutvalget vil gi uttrykk for skepsis til ytterligere, frittliggende bygningsanlegg 
på Ekebergsletta. Dette bryter med prinsippet om at arealene skal være mest mulig 
fritt for kunstige bygningsmessige inngrep.  



5. Bydelsutvalget viser til at planinitiativet beskriver nytt bygningsanlegg i tilknytning 
til tribunearealet i hele fire etasjer samt underetasje. Dette vil være i strid i 
bydelsutvalgets klare mening om å bevare områdets åpne karakter. 

6. De ulike arealene på sletta bør i utgangspunktet være tilgjengelig for hele 
befolkningen, noe dagens inngjerding av kunstgressbanene er til hinder for. 

7. Bydelsutvalget stiller seg avvisende til at det skal etableres boliger i noen form på 
den aktuelle eiendommen.  

8. Bydelsutvalget vil ellers påpeke at det er en faktafeil når notat fra Sjåtil & Fornæss 
opplyser at eiendom 151/335 eies av KFUM. Matrikkelopplysninger viser at 
eiendommen eies av Oslo kommune og er festet av KFUM. 
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Referatsaker 
 
Periode: 18. oktober 2012 - 15. november 

2012 
  

   
Sak nr. Arkivsak Tittel 
   
49/12 200701307-57 Underretting om fastsatt planprogram 
   
50/12 201100309-15 Oslo Kommuneplan 2013 - Planstrategi og 

planprogram 
   
51/12 201200719-2 Observatører i bydelsutvalgenes arbeidsutvalg og 

komiteer 
   
52/12 201100511-7 Materiale fra politisk referansegruppemøt - 

08.10.2012 
   
53/12 201100004-12 Gjersrud- Stensrud - markajustering 
   
54/12 201200050-13 Langbølgen 67 - delingstillatelse - erklæring 

vedrørende atkomsvei og stikkledninger - 
kommentar til varsel om oppstart av planarbeid 

 
 
 
 
 
 
 
Møtet hevet kl 20.45 

  

 
 
 
 
Oslo, 15.11.2012 
 
 
 
 
 
 
Arve Edvardsen 
leder av bydelsutvalget  


	Protokoller tas til orientering

